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اتحاد برای تحول
جلسه هم اندیشی نامزدهای گروه تحول و ارتقا با اعضای صنف
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این روزها صنف ما در انتظار انتخابات اتحادیه خود 
است، انتخاباتی که بارها و بارها و در مجموع برای یک 
سال و نیم به تاخیر افتاد. اما این گونه به نظر می رسد 
که این بار تاریخ پانزدهم اسفندماه، قطعی خواهد بود 
و اعضای صنف باید هیات مدیره ی جدیدی را برای 
یک دوره چهارساله انتخاب کنند. تفاوت این دوره 
از انتخابات با دوره های پیشین در این است که دیگر 

افرادی که سالیان متمادی، این صنف بزرگ ...
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گروه تحول و ارتقا شنبه شب 30 بهمن 1400 در مسجد سراج 
الملک با حضور 8 نامزد خود برای دوزادهمین دوره انتخابات 
هیات مدیره صنف فروشندگان لوازم یدکی و ماشین آلات 
تهران به تشریح برنامه های این گروه برای کسب کرسی های 

هیات مدیره اتحادیه پرداختند. 

گروه تحول ارتقا برای این دوره از انتخابات آقایان دکتر امیرحسین 
صیرفی، دکتر محمدرضا ملاکی، دکتر علیرضا بزرگ زاده، حمیدرضا 
حبیبی دولابی، دکتر نوید حبیبی، مجید ســادات خوانســاری، 
مهندس ســعید عابدی نیســتانک را برای نامزدی هیات مدیره 
اتحادیه برگزیده و همچنین آقای علیرضا احمدزاده را برای بازرسی 

کاندیدا کرده است. 
در نشست هم اندیشی این گروه در مسجد سراج الملک ابتدا سید 
مهدی کاظمی از بانیان گروه تحول و ارتقا به تشریح روند انتخاب 
هریــک از نامزدهای این گــروه پرداخت و گفــت: » با تصمیم بر 
جوان گرایی و اســتفاده از ظرفیت جوان ترها در اتحادیه، در بازار با 
کســانی که علاقه مند به خدمت به صنف بودند، صحبت کردیم و 
در آن زمان 22 نفر نامزد شدند و در نهایت با سازوکاری که انتخاب 
کرده بودیم به این 8 نفر از عزیزان رسیدیم که از رسته های مختلف 
در بازار هستند و ســطح تحصیلات بالایی برخوردار بوده و سابقه 

خوبی نیز در کمیسیون های مختلف اتحادیه دارند. 
پس از سخنان ســید مهدی کاظمی، آقای روان با ابراز خیر مقدم 
به مدعوین جلسه هم اندیشی از آقای حمیدرضا حبیبی دولابی به 
عنوان دبیر نامزدها دعوت کرد تا اداره جلسه را برعهده بگیرد. سپس 

امیرحسین صیرفی به عنوان سخنگوی نامزدهای گروه تحول و ارتقا 
به تشریح شرایط پرداخت.

صیرفی: در چند سال گذشته در گروه تحول و ارتقا مشکلات 
و معضلات را شناسایی کردیم

دکتر امیرحسین صیرفی با معرفی کوتاهی از خود با اشاره به برخی 
از نارضایتی ها از اتحادیه گفت: » ظرف چند سال گذشته در گروه 

تحول و ارتقا با بررسی نارسایی ها و عدم دستیابی به برخی موفقیت ها 
مشکلاتی را شناسایی کردیم و با توجه به سرعت اتفاقات و حرکت 
مسیر بازارها در ایران و جهان به سوی تحول اساسی چالش هایی 
شناسایی شــد و برای هریک از آن ها برنامه های کوتاه مدت، میان 
مدت و بلند مدت تدوین کردیم و برای تک تک شرایط جدید برنامه 
مدون داریم و سعی داریم بتوانیم به یک تحول اساسی در اتحادیه 

برسیم.«

وی با اشاره به اینکه هریک از نامزدهای گروه تحول و ارتقا در کنار 
تحصیل و کسب علم خود را بازاری و از به اصطلاح کف بازار کار خود 
را آغاز کرده اســت گفت: » صنف و اتحادیه ای که امروز به دست ما 
رسیده حاصل تصمیم جمعی ما و اعضای صنف است و بعد از این نیز 
چنین خواهد بود. اعضای صنف هستند که برای آینده آن تصمیم 
می گیرند. به عقیده ما دو نوع فکر و نگرش در این انتخابات حضور 
دارد که دو مســیر جداگانه خواهد بود، ما به چهره ها کاری نداریم، 
باید ببینیم چه جالش هایی وجود دارد و در نهایت کدام مسیر برای 

حل این چالش ها مناسب است.«
امیرحسین صیرفی با اشاره به دو نگرش موجود گفت: » نگرش سنتی 
در مقابل تحول قرار گرفته است ما باید با در نظر گرفتن اصول رقابت 
در بازار آن را به خوبی بشناسیم و در این راستا برای صنف و احقاق 
حقوق آن تلاش کنیم. من یاد ندارم در کشور مشکلات بازار با تعاونی 
حل شده باشد و تعاونی مخصوص ادارات است که کارمندان پولی 
گذاشــته و بتوانند برای کاهش هزینه هایشان یه صورت  جمعی 

تلاش کنند.«
صیرفی در پایان صحبت های خود در این بخش با مخاطب قرار دادن 
حضار جلســه گفت: » این ما هستیم که باید تصمیم بگیریم کدام 

رویکرد را انتخاب کرده و آن را روی کار بیاوریم.«
امیرحسین صیرفی در بخش دیگری از این هم اندیشی در پاسخ به 
سوالی درخصوص جمع آوری اطلاعات و شفافیت در صنف گفت:» 
مطالبه اصلی در اتحادیه ایجاد شــفافیت است و باید در این راستا 
با اســتفاده از قانون و در چارچوب قانون در بستر فضای مجازی و 
الکترونیکی کردن روندها همه مسائل را به صورت شفاف در اختیار 

جلسه هم اندیشی نامزدهای گروه تحول و ارتقا با اعضای صنف

اتحاد برای تحول
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اعضا قرار دهیم.«وی در ادامه با اشاره به موضوع جمع آوری اطلاعات برای کمک به اعضای 
صنــف و جلوگیری از رقابت درون صنفی و عدم لطمه به هریک از اعضا به علت نداشــتن 
اطلاعــات از حجم بازار گفت: » در بحث مدیریت اطلاعات هیچ معماری و ســاختاری در 
اتحادیه وجود ندارد و واحد فناوری اطلاعات در اتحادیه به یک سیستم ختم شده که تنها 
اطلاعات شخصی افراد را در خود دارد. در سال های گذشته نه تنها اطلاعاتی وجود نداشته 
بلکه فکری هم برای آن نشده است و این در شان یک صنف 7000 نفری نیست و ما در آینده 

مهندسی اطلاعات را در صنف به انجام خواهیم رساند.«
در ادامه حمیدرضا حبیبی دولابی از محمدرضا ملاکی درخواست کرد تا به بیان دیدگاه ها 

و معرفی خود بپردازد.

حبیبی دولابی: امیدوارم سرعت بخش حضور هرچه بیشتر جوانان 
در این صنف باشم

در ادامه حمیدرضا حبیبی دولابی با معرفی خود گفت: » 24 سال است در رسته بلبرینگ 
مشغول فعالیت هستم و کار خود را از کف بازار و با کارگری آغاز کردم و 10 سالی است که 
شرکتی برای خود تاسیس کرده و در این صنعت جایگاه کوچکی را برای خود ایجاد کرده ام.«

وی با اشــاره به دعوت از جوانان برای حضور در اتحادیه گفت: » من 46 ســال سن دارم و 
خوشحالم که توانســتم در جمع بزرگان این صنف قرار گیرم و به عنوان کاتالیزوری برای 
حضور بیشتر جوانان در این صنف باشــم و امیدوارم این صنف را به جایگاهی برسانیم که 

فرزندان ما نیز با فعالیت در این صنف لذت ببرند.«
ملاکی: مشکل اساسی ما در کشور این است که تصمیم ها بر اساس نظریات شفاهی 

گرفته می شود
محمدرضا ملاکی دیگر نامزد گروه تحول و ارتقا در دوازدهمین دوره انتخابات هیات مدیره 
اتحادیه با تشریح سابقه خود گفت:» من برای اولین بار از 7 سالگی با بازار آشنا شدم و افتخار 
دارم که در تولید، بازرگانی و توزیع قطعــات یدکی خودرو حضور دارم. من در حال حاضر 
دانشجوی دکترای کسب و کار در فرانسه هستم و امیدوارم این دانشی که کسب کرده ام به 

مهارت تبدیل شده باشد.«
وی با تاکید بر اینکه امروز فرصت تصمیم سازی بوده و 15 اسفند زمان تصمیم گیری است 
گفت:» ما باید در یک مطالبه گری منطقی مسیر آینده را مشخص کنیم و تصمیم بگیریم 

که کدام مسیر برای آینده صنف بهتر و مفیدتر خواهد بود.« 
محمدرضا ملاکی در پاســخ به خبرنگار قطعات خودرو در خصوص مسائل و معضلات 
مشــکلات جمع آوری اطلاعات برای تشــخیص حجم بازار و مبارزه با کالای تقلبی و 
همچنیــن بهبود چهره صنف و همچنین بحث قیمت گذاری کالا و چانه زنی با ارگان ها 

گفت:» ما در وزارت صمت از طرف کمیســیون اقتصادی اتحادیه حاضر شدیم و بابت 
تخصیص ارز صحبت هایی در سال 1397 داشتیم در خصوص رقمی که برای این صنف 
تعیین شده بود و آن ها عددی را اعلام کردند که ما بیان کردیم این عدد بر چه مبنایی 
قرار اســت تخصیص داده شود و پیشنهاد کردیم که مشــترکی انجام دهیم و ما هیچ 
چیزی به غیر از پرینت های سوزنی در آن مجموعه نبود که در اختیار ما قرار دهند. من 
مفتخرم بگویم ما به عنوان اولین اتحادیه صورتجلسه کردیم در وزارت صمت و به اتفاق 
همه ذی نفعان حوزه خودرو که ما توانستیم اندازه بازار لوازم یدکی خودرو را مشخص 
کنیم و اساس همه مشکلات ما این است که ما در این جامعه تصمیم ها و برنامه ها را بر 

اساس نظرات شفاهی می گیریم.«

علیرضا بزرگ زاده: آموزش برای کسبه برای رشد و تحول در صنف امر ضروری 
و مهم است

در ادامه این جلسه دکتر علیرضا بزرگ زاده مدرس دانشگاه و فعال لوازم برقی خودرو گفت: 
» از همکارانی که در این جلسه هم اندیشی شرکت کردند متشکرم و حضور در این جلسات 
در چنین زمانی از سال نشان از مسئولیت شناسی و مسئولیت پذیری اعضای صنف است.«

وی با اشاره به سوابق خود گفت:» 22 سال است در رسته لوازم برقی خودرو فعالیت دارم و 
12 سال سابقه مدیریت دانشگاهی داشته و از زمانی که وارد جریان تحول خواهی در صنف 
شده ام معتقدم اکنون وقت این است که صنف ارتقا پیدا کرده و از این فرصت برای تحول در 

صنف کمال استفاده صورت پذیرد.«
علیرضا بزرگ زاده با اشاره به ضرورت آموزس در صنف گفت:» یکی از مهم ترین مسائل در 
صنف آموزش مسائل گوناگون کسب و کار و آگهی بخشی به اعضای صنف برای رشد و ارتقا 
کسب و کار خود و آشنایی همه ما با حقوقی که در سطح بازار و نسبت به دیگران است و این 

امر در دوره جدید باید تحول اساسی در آن ایجاد شود.«

نوید حبیبی؛ نسل سوم خانواده حبیبی در صنف فروشندگان لوازم یدکی خودرو
نوید حبیبی در ادامه با اشاره به سبقه خانوادگی خود در صنف لوازم یدکی گفت:» مفتخرم 
که نسل سوم از خانواده ای باشم که در صنف فعالیت دارد و خانواده ما 90 سال است که در 

این صنف حضور داریم.«
وی ادامه داد:»من دکترای حرفه ای کســب و کار داشته و خوشحالم که بتوانم برای صنف 
منشا اثر بوده و با شــناختی که از صنف دارم و در کنار دیگر نامزدها و حامیان گروه تحول 
و ارتقا بتوانیم تحول اساســی در صنف ایجاد کرده و با توجه به این دوران سخت اقتصادی 

بتوانیم به سلامت و کمترین آسیب از این شرایط عبور کرده و شرایط صنف را ارتقا ببخشیم.«

سید مجید سادات خوانساری: ما آمده ایم تا فضای کسب و کار بهتری را رقم بزنیم
سید مجید سادات خوانساری دیگر نامزد گروه تحول و ارتقا در سخنان کوتاهی با اشاره به 
سابقه خود در خودروهای سنگین گفت: » باید دست به دست هم بدهیم و تلاش کنیم تا 
فضای کسب و کار این صنف بزرگ بهبود پیدا کرده و شرایط بهتری برای فعالان این صنف 

رقم بخورد.«
وی با اشاره به سابقه خود در بازرگانی و فروش لوازم یدکی ولوو و اسکانیا گفت:» مفتخرم 
نماینده اعضای فروشندگان خودروهای سنگین هستم و همه تلاش خود را در آینده برای 
اعتلای صنف خود به ویژه در رسته ای که در آن فعال هستم به کار ببندم تا فضای کسب و 

کار آن ها ارتقا ببخشیم.«

سعید عابدی: باید از همه ظرفیت های فضای مجازی
 برای ارتباط با صنف استفاده کنیم

سعید عابدی نیســتانک یکی دیگر نامزدهای گروه تحول و ارتقا با اشاره به سوابق خود در 
صنف لوازم یدکی و تجربیاتی در این خصوص داشته مهم ترین موضوع را بهره گیری از فضای 
مجازی دانسته و گفت: » با اســتفاده از فضای مجازی برای معماری اطلاعات و همچنین 
ســهولت در کارها برای اعضای صنف و ارتباط مستمر با آن ها و ایجاد شفافیت در اتحادیه 
و ارتقا آن به رشــد صنف کمک کرده و اعتماد کسبه را نسبت به اتحادیه و فعالیت های آن 

بالا ببریم.«

علیرضا احمدزاده نامزد بازرسی دوازدهمین دوره اتحادیه صنف: مفتخرم که از 
شاگردی در صنف شروع کردم 

علیرضا احمدزاده نامزد بازرسی از رسته خودروهای سنگین بنز است در جلسه هم اندیشی 
صنف با اشاره به نحوه شروع فعالیت خود گفت: از سال 1357 وارد این صنف شدم و از سال 
1360 با کمک اســتاد خود جناب کارگر و به پیشنهاد ایشان با 30 هزار تومان در آن زمان 
مغازه خریدم و از آن زمان تاکنون عضوی از صنف بزرگ فروشندگان لوازم یدکی و ماشین 
آلات تهران هســتم و همه می دانند که بدون سرمایه و از پایین ترین سطح کار خود را آغاز 

کردم و به این موضوع مفتخرم که از شاگردی کار خود را آغاز کردم. 
علیرضا احمدزاده نیز با تاکید بر شفافیت بر پاک دستی اعضای این صنف تاکید کرد و گفت: 
» با ایجاد شفافیت تمام شائبه ها کنار رفته و نظارت را باید هرچه بیشتر صنف تقویت کرده 

و این باید در راستای حمایت از حقوق کسبه باشد.«

36915842

فراخوان ثبت نام در تعاونی  زنجیره تامین 
توزیع و خدمات خودرویی
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این روزها صنف ما در انتظار انتخابات اتحادیه خود است، 
انتخاباتی که بارها و بارها و در مجموع برای یک ســال و 
نیم به تاخیر افتاد. اما این گونه به نظر می رسد که این بار 
تاریخ پانزدهم اسفندماه، قطعی خواهد بود و اعضای صنف 
باید هیات مدیره ی جدیدی را برای یک دوره چهارساله 

انتخاب کنند. 

تفاوت این دوره از انتخابات با دوره های پیشــین در این اســت 
که دیگر افرادی که سالیان متمادی، این صنف بزرگ را هدایت 
می کردنــد، اجازه حضور مجدد را به عنــوان عضو هیات مدیره 
ندارند و باید یک ترکیب جدید بر مسند کار بیاید. این می تواند 
نوید بخش اتفاقات خوبی باشد که شاید بتوان روش های سنتی 
مدیریت را کنار گذاشــت و رویکرد جدیــدی را برای تغییرات 

اساسی و بنیادین در نظام مدیریت امور صنفی اتخاذ کرد.
همه مــا می دانیم که دولت و حاکمیت به این نیاز اساســی پی 
برده اند که باید روش های گذشــته در مدیریت اصناف بازنگری 
شــوند و بر اساس همین احساس نیاز اســت که مرتبا قوانین و 
سیاست های جدید تدوین و ابلاغ می شوند. اما نکته مهم این است 
که تصمیمات مرتبط با صنوف معمولا در اتاق هایی گرفته می شود 
که ما حضور نداشته ایم و در حقیقت برایمان تصمیم گرفته اند 
و هیات مدیره های گذشته هیچ گاه استراتژی یا راهبردی برای 
حضور و دفاع از منافع صنفی نداشته اند. در واقع، اصناف مجری 
سیاست هایی شده اند که در تدوین آن ها هیچ نقشی نداشته اند. 

امروز صنف ما دست به گریبان چالشهایی جدی است: 
از یک سو تحت تاثیر شرایط نامطلوب اقتصادی کشور، که خود 
ناشی از بروز پاندمی کرونا و تحریم  های بین المللی، دچار رکود 
تورمی  بی ســابقه ای شده است که به وضوح همگی آن را لمس 

می کنیم .

توســعه ی اســتفاده از روش های نوین و اتوماســیون در انواع 
سازمان ها و نهادهای مرتبط با صنف،از سازمان امور مالیاتی گرفته 
تا گمرک ) تحت عنوان دولت الکترونیک(، همین طور توســط 
رقبای تجــاری و تامین کنندگان داخلی و خارجی و .... از صنف 
جزیره ای ساخته است که بهای ندانستن های خود را می پردازد. 
فقدان یک برنامه مدون، منســجم و مســتمر آموزشی و عدم  

به روزرسانی روش های کسب و کار، تا کنون  باعث آسیب دیدن 
هرچه بیشتر کسبه ی این صنف شده و در آینده نیز آسیب های 

بیشتری در انتظار ما خواهد بود .
ضعف در انســجام و اتحاد صنفی، ما را به حریفانی سهل و ساده 
برای شکســت در مقابل رقبــا و تهدیدها تبدیل کرده اســت. 
تهدیدهایی نظیــر کالاهای تقلبی، تولید کننــدگان گذری و 

همچنین ســرمایه هایی که به دلیل رکود در سایر بازارها، بدون 
داشتن تخصص، اصالت و اهلیت لازم به صنف ما سرازیر می شوند.

فعالیت هایی که با هدف ســودجویی صرف و بدون پای بندی به 
ارزش های اساسی صنف، از طریق عرضه ی کالای طرح، تقلبی 
و قاچاق صورت می گیرد که ضربه مهلک دیگری است بر پیکره 
ی اعتبار صنفی ما در چشم مصرف کنندگان و جامعه و دودش 

به چشم اعضای صادق و سالم صنف می رود.
در این شرایط پیچیده و سخت صرف عوض شدن نام ها و عناوین، 
در اداره ی اتحادیه چیزی را تغییر نخواهد داد. شعار دادن صرف 
و هیجانــی نیز دردی را دوا نخواهد کــرد. ما به یک خانه تکانی 
اساسی و چرخش در رویکردها نیاز داریم. ما به برنامه های دقیق 

و عملیاتی نیاز داریم. 
این چالش ها و مواردی از این دست باعث شد تا گروهی از دلسوزان 
و بــزرگان صنف جریانی را به نام "تحــول و ارتقاء" پایه گذاری 
کنند. این جریان با بهره گیری از ســاختار تشکیلاتی و حزبی و 
اصول علمی، فعالیت های خود  را پیش برده اند و همین امر باعث 
شده تا روز به روز به حامیان تحول خواه، اضافه شود. این جریان 
با تعریف یک منشور اخلاقی، رسالت و چشم انداز خود را تدوین 
کرد. ســپس طی تعاملات و گفتگوهایی که مابین کاندیداهای 
آن در جلسات مسجد سراج صورت گرفت مهم ترین چالش های 
صنفی را شناسایی و برنامه هایی را برای مدیریت آن ها، و با توجه 
به شرایط موجود و ظرفیت های قانونی که برای اتحادیه ها تعریف 
شده است، تدوین کرد. اهم این مطالب، در شماره نهم ماهنامه 
قطعات خودرو در سال گذشــته منتشر شد تا برای اولین بار در 
صنف فروشندگان قطعات یدکی، گروهی با یک برنامه از پیش 

تنظیم شده وارد کارزار انتخابات شود. 
مهمترین مطالبه ای کــه این جریان بر آن تاکیــد دارد و تمام 
برنامه های خود را حول آن تنظیم کرده است، رعایت و به کارگیری 
اصل شــفافیت در امور مدیریتی اتحادیه است. شفافیت مالی، 
شــفافیت مدیریتی، شفافیت عملکردی و شــفافیت در اطلاع 
رسانی، بعضی از ابعاد این مطالبه گری است. ممکن است در ابتدا 
رعایت اصول شفافیت در موارد ذکر شده غیر ممکن و یا سخت 

چرا  تحول؟
دکتر امیرحسین صیرفی
نامزد کانون تحول و ارتقا
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به نظر برســد. اما برای هر کدام از موارد ذکر شــده، 
راه حل هایی وجود دارد کــه اگر به صورت مدیریت 
شده، اجرا شود می تواند این مهم را در مدیریت امور 

اتحادیه نهادینه کند.
با ایجاد تغییرات بنیادی در ساختار مدیریت اطلاعات 
اتحادیه از لحاظ سخت افزاری و نرم افزاری می توان 
اولین قدم را در راه شــفافیت اطلاعاتی برداشــت. 
در فضای پر چالش کســب و کار امروز کشور، جمع 
آوری، پالایش، پایش و تحلیل اطلاعات، تنها راه حلی 
اســت که به ما کمک می کند تا قدم هایی را که باید 
برای عبور از این مشکلات برداریم، برای ما مشخص 
شــود. معماری یک پایگاه داده یکپارچه، می تواند 
پتانسیل های صنف بزرگمان را در نظام توزیع، و نقش 
ما را در زنجیره تامین کشوری، شناسایی و اهمیت 
این صنف را نزد سیاست گذاران به نمایش بگذارد. تا 
زمانی که این ظرفیت ها را به صورت شفاف در معرض 
دید افرادی که بدون شناخت، برای صنف ما نسخه 
می نویسند قرار ندهیم، امکان ایجاد ارتباط موثر با آنان 

وجود نخواهد داشت.
با کمک همین نظام نوین مدیریت اطلاعات، می توان 
گزارش هایی را از عملکرد مالی و پولی برای اعضای 
محترم صنف تهیــه و در اختیار آنان قرار داد. این که 
منابع درآمدی مختلف اتحادیه، هر کدام چه سهمی 
از درآمد کل را داشته اند و این که این منابع برای چه 
مصارفی هزینه شده اند و این که آیا این مصارف موثر 
بوده اند یا خیر را می توان طی گزارشاتی در بازه های 
زمانی مختلف، در اختیار همه ی اعضای صنف قرار 

داد.
اصل شفافیت مستلزم آن است که هر گونه اطلاعات 
یا ارتباطات ســازمانی، به راحتی در دسترس و قابل 
درک باشد و با زبان روشن و واضح بیان شود. با تسرّی 
دادن شفافیت در اتحادیه، می بایست این فرهنگ را 

در بدنه صنف نیز جاری کنیم و به طور متقابل از سایر 
نهادهای بالادستی خود نیز شفافیت در عملکردشان 

را مطالبه کنیم. 
برای ایجاد یک اتحادیه شفاف باید به کارمندان برای 
تصمیم گیری اعتماد کنیم،  مسئولیت ها و وظایف 
شغلی را مخفی نگه نداریم،  نتایج را با ذی نفعان به 
اشــتراک بگذاریم، بدانیم که در کجــا و بر روی چه 

چیزهایی باید خط بکشیم و راه های ارتباطی باز را با 
کلیه ی اعضای صنف، ایجاد کنیم.

در مورد شفافیت، زیاد می توان صحبت کرد و نوشت، 
اما اگر اسباب شفافیت مهیا نباشد به راحتی نمی توان 
به آن دســت یافت و دقیقا در همین نقطه است که 

سوال اساسی مطرح می شود:"چرا تحول؟"
ما در این برهه از زمان که حلقه سیاست های دولت 
در راستای شــفافیت های مالی و عملکردی فعالان 
حوزه ی بازرگانی و صنفی اعم از تولید کننده و وارد 
کننده، روز به روز تنگ تر می شود، نیازمند تحولات 

بنیادین در نظام فکری و مدیریتی اتحادیه هستیم 
تا بتوانیم اســباب و زیربناهای شفافیت را به صورت 
اصولی و علمی یک بار برای همیشه مهیا کنیم. فقط 
و فقط در این صورت است که می شود اعضای صنف 
را در عبور از چالش های سختی که در پیش رو است، 
کمک کرد. هدایت گری کسب و کارهای صنفی ما، 
با روش های گذشته، دیگر نه تنها امکان پذیر نیست، 
بلکه شاید خطرهایی را نیز ایجاد کند که دیگر هیچ 
راه بازگشتی از آن نباشد به جز شکست و نابودی. اگر 
کماکان با انتخاب اشتباه، کاری کنیم که در بر روی 
همان پاشــنه ی قبلی بچرخد، دیگر هیچ امیدی به 
موفقیت و پیشــرفت نخواهد بود. صنف ما در یکی 
از بحرانی ترین دوران های خود است. کافی است تا 
نگاهی به سیاســت هایی نظیر پوزهای فروشگاهی، 
ســامانه ی انبار ها، شناســه رهگیری کالا در سطح 
عرضه و سایر بخشنامه ها و دستورالعمل های متنوع 
و بعضا متضادی که هر روز اعلام می شوند بیندازیم 
تا بفهمیم برای عبور از این مســیر پر پیچ و خم، چه 
تغییرات بزرگی را باید در کسب و کارهایمان به وجود 
بیاوریم. این تغییرات، نیازمند یک مدیریت یکپارچه، 

مطلع، باتجربه، مدرن، منسجم و دقیق است.
اکنون زمــان آن فرا رســیده تا یک تیــم جدید و 
متخصــص، مدیریت اتحادیه را به دســت بگیرد تا 
تحولات اساسی و بنیادین را برای ما رقم بزند. جریان 
تحول، یک گروه هشت نفره را برای اولین بار در صنف، 
طی یک فرآیند شــفاف و دموکراتیک، تعیین کرده 
است تا با برنامه ها و تخصصی که در اختیار دارند، و 
البته با حمایت پیشکسوتان و هیات مدیره ی گذشته، 
بتوانند همه ی ما را در این مسیر سخت، یاری کنند. 
پس بیاییم همه ی ما با عزمی راسخ، در روز پانزدهم 
اسفندماه، به لیست گروه تحول رای بدهیم و آینده 

صنف بزرگمان را به گونه ای دیگر رقم بزنیم.

نیازمند تحولات بنیادین 
در نظام فکری و مدیریتی 
اتحادیه هستیم تا بتوانیم 

اسباب و زیربناهای 
شفافیت را به صورت 

اصولی و علمی یک بار 
برای همیشه مهیا کنیم
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اینجانب سید محمدرضا آل هاشم نامزد دوازدهمین دوره هیات مدیره اتحادیه 
صنف فروشندگان لوازم یدکی و ماشین آلات تهران، متولد 1343 و بیش از 36 
سال است که در فروش و واردات قطعات یدکی خودروهای سنگین فعالیت 
داشته و در حال حاضر مدیر پاساژ بنز بوده و بیش از 4 سال است که در زمینه 

مسائل حقوقی و قضایی فعالیت دارم. 

همانطور که مستحضرید هدف از تشــکیل اتحادیه، حمایت از حقوق صنفی و ایجاد 
همکاری در میان کســبه، با هدف بهبود خدمات به مصرف کننــدگان و به دنبال آن 
بهبود کسب و کار است. اتحادیه در این راستا، ظرفیت ها و قابلیت های زیادی دارد که 
می بایستی به خوبی شناسایی و در راستای حل مشکلات صنفی و ساماندهی معضلات 

از آن ها استفاده شود. 
یکی از مهم ترین برنامه های اینجانب ایجاد بســتری مناسب برای بهبود فعالیت ها و 
عملکردهای اتحادیه از طریق ارتقا نقاط قوت و از طرف دیگر شناســایی نقاط ضعف و 
اصلاح آن ها با در نظر گرفتن عدالت، صداقت و همدلی اســت. بنده معتقدم نیاز امروز 
اتحادیه ایجاد تحولات صحیح و عمیق با نهایت محبت و همبستگی، اعتماد و اتحاد است. 
رضایت فعالان و فروشندگان لوازم یدکی و مشتریان با همت و عزم جمعی، تفکر و اندیشه 
صحیح میسر خواهد بود، لذا وظیفه سنگینی بر دوش افرادی است که مسئولیت این مهم 
را برعهده خواهند گرفت. چرا که می بایســت از نظر علمی و عملی شجاعت و سماجت 
پیگیری های مکرر و حل مشکلات را داشته باشند تا با صبر و استقامت بالا از مطالبات 

قانونی صنف دفاع کنند. 
به نظر اینجانب اتحادیه قبل از هرچیزی به اتحاد، همدلی، اقتدار و دوستی نیازمند است تا 
در طول فعالیت خود به پیشرفت و بهبود رضایتمندی صنف دست یابد. در وهله اول هیات 
مدیره آتی باید اختلافات و مسائل گذشته را کنار گذاشته و اعضا اخلاق مداری پیشه کرده 
و با اتحاد و همدلی و در قالب یک تیم متحد و منسجم با یکدیگر مشورت، مذاکره کرده و 
مشکلات را شناسایی و اولویت بندی نمود که از مهم ترین آن ها تشکیل کمیسیون های 
حقوقی، تخصصی و حتی تجربی از طریق تکریم و یاری گرفتن از پیش کسوتان صنف، 
سازمان دهی و اصلاح بازار از طریق حذف کالاهای بی کیفیت و برندهای تقلبی است.

از دیگر موارد مهم در این خصوص می توان به حمایت از تولید داخل به عنوان یک سرمایه 
ملی، تســهیل و بهبود در صدور جواز کسب برای افراد با صلاحیت، شفاف سازی مالی 
و عملیاتی مربوط به انجام هزینه ها و مخارج اتحادیه، ساخت زمین اتحادیه با کمک و 

مشاکرت اصناف اشاره کرد.
بحث آموزشی و بسترسازی جهت یادگیری از موراد مهمی است که می بایست به طور 
جد و مستمر پیگیری شده و این امر می تواند هم فضای کسب و کار را بهبود بخشیده و 
هم موجب درآمدزایی هرچه بیشتر برای اتحادیه گردد. همچنین ایجاد بستری مناسب 
جهت همکاری با نهادها و سازمان های مختلف از جمله اتاق بازرگانی، سازمان استاندارد، 
گمرکات و وزرات صمت جهت بهبود و ســهولت در فرآیند واردات و صادرات در کنار 

حمایت از تولید داخل نکته مهمی است که باید به آن پرداخته شود. 
در ادامه بهبود و تقویت روابط بین الملل از طریق برگزاری نمایشــگاه ها و نشست های 

تجاری می تواند برای تولیدکنندگان، واردکنندگان و صاحبان برند تاثیرگذار باشد. 
بسترساری جهت بازاریابی و فروش از طریق برنامه های نرم افزاری، اینترنتی و فروش 
آنلاین در جهت تبدیل تدریجی بازار ســنتی به بازار مدرن امری است که این روزها به 
دلیل آشنایی هرچه بیشتر مردم با فضای مجازی و اینترنت می تواند یاری دهنده باشد 

جهت بهبود خدمات به مصرف کنندگان و به دنبال آن بهبود کسب و کار است. 
به عنوان جمع بندی اتحادیه فروشندگان لوازم یدکی متعلق به همه کسبه است سپس 
می بایست ارزش، احترام و رفاقت ها حفظ گردد و در کمال دوستی و اتحاد از تجارب و 
اختلافات سال های گذشته درس گرفت، نقاط قوت را ادامه داد، نقاط ضعف را بررسی 

و در جهت رفع آن ها کوشید. 
اختلافات در تمام این سال ها مانعی بوده برای رشد، بهبود و پیشرفت، چرا که با دامن زدن 
به اختلافات و ایجاد تفرقه نه تنها پیشرفت و بهبودی حاصل نخواهد شد بلکه می تواند 

بیش از پیش مخرب و آزار دهنده باشد. 
در پایان شایسته است از زحمات مستمر اعضای محترم اتحادیه حال حاضر که در این 

مدت از هیچگونه تلاشی دریغ نداشته اند نهایت سپاس و قدردانی را ابراز نماییم 
امید است هیات مدیره جدید در اتحادیه با تشکیل کمیسیون های تخصصی و قوی با 
یاری پیش کسوتان و دلسوزان صنفمان، علم، درایت و تقوی پیشه کرده و به دنبال بهبود 

خدمات و کسب و کارها باشند. 
به امید روزی که شاهد پیشرفت و بهبود صنفمان باشیم وبه بهترین شکل، صحیح ترین 

روش و با کمک شایسته ترین اصلح ترین افراد

سید محمدرضا آل هاشم
اختلافات مانع رشد و پیشرفت صنفنامزد مستقل انتخابات صنف
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حمیدرضا نیک آئین نامزد دوازدهمین دوره انتخابات هیات مدیره اتحادیه 
صنف فروشندگان لوازم یدکی و ماشــین آلات تهران، متولد 1345 در 
تهران است که از ســال 1360 وارد صنف شده و در رسته فروش قطعات 
خودروهای سنگین فعالیت دارد. از سوابق مدیریتی وی می توان به ریاست 
ادوار هیات مدیره تعاونی مسکن اتحادیه و بازرس تعاونی اعتبار صنف 

اشاره کرد. 

حمیدرضا نیک آئین در یادداشــتی که در اختیار ماهنامه قطعات خودرو قرار داده 
است؛ آورده: 

یکی بزرگ ترین مشکلات صنف فروشندگان لوازم یدکی و ماشین آلات تهران که 
وجهه این صنف را نیز تحت الشــعاع قرار داده است موضوع قطعات خودرو تقلبی 
و بی کیفیت است که باعث شــده در اذهان عمومی مردم خاطره بدی از بازار لوازم 
یدکی شکل بگیرد. از این رو به نظر می رسد یکی از مهم ترین کارهایی که اتحادیه در 
آینده باید در دستور کار خود قرار دهد ارتباط کافی و گسترده با رسانه ها و ابزارهای 
ارتباطی مستقیم با مردم است تا برآیند این وجهه را بهبود بخشد. بهبود وجهه صنف 
و جایگاه آن قطعا به بهبود فضای کسب و کار قانونی فروشندگان صنف لوازم یدکی 

نیز کمک شایانی خواهد کرد و رشد آن را در پی خواهد داشت. 
اتحادیه صنف فروشندگان لوازم یدکی و ماشین آلات تهران با داشتن بیش از 7000 
عضو فعال یکی از پیشروترین اصناف در سطح کشور است که وجهه آن از هر نظر 
بسیار مهم و حیاتی اســت، اتحادیه باید به اعضای خود متعهد باشد و اجازه ندهد 
افرادی سودجو با استفاده ضعف نظارتی به چهره این صنف بزرگ خدشه وارد کرده 

و از این فضا سو استفاده کنند. 
اعتماد در کسب و کار یک اصل مهم و اساســی است که موجب بهتر شدن فضا و 

رشد مشتریان می شود، با توجه به شرایط بازار لوازم یدکی، خریداران معمولا تلاش 
می کنند از طریق آشنا یا واسط خرید کنند و تلاش می کنند از طریق روابط خود به 
کالای مرغوب و با کیفیت و همچنین با اصالت دسترسی پیدا کنند، همین موضوع 
نشان از آن دارد که افراد بدون مجوز کسب و همچنین رشد کالاهای تقلبی و عدم 
اطلاع رســانی درست از سوی اتحادیه به مردم اعتماد آن ها نیز دچار خدشه کرده 
و اتحادیه برای رشد اقتصادی این صنف باید برای جلب اعتماد مردم، تلاش کند. 

حمایت از کسبه با مجوز و تشویق به عضویت افراد با صلاحیت
عضویت در اتحادیه یعنی قرار گرفتن زیر چتر قانون؛ بدین معنا که اتحادیه موظف 
است و خود را باید متعهد بداند که از حقوق اعضای خود در قبال ارگان ها و سازمان ها 
و همچنین مردم و دیگر کســبه حمایت کند. این یک وظیفه کلی اما جامع و مانع 
است بدین معنا که اعضای هیات مدیره در چارچوب قانون از کاری که از توانشان بر 

می آید برای احقاق حقوق صنف انجام دهند و در راستای آن حرکت کنند. 
موضوع گارانتی و خدمات پس از فروش و فروشندگان قطعات یدکی خودرو

یکی دیگر از موضوعات مهم در صنف فروشندگان لوازم یدکی که بسیاری از کسبه را 
درگیر خود کرده است عدم خدمات پس از فروش مناسب از سوی برخی شرکت های 
تولیدی و تامین کنندگان است که موجب نارضایتی مشتری از فروشنده لوازم یدکی 

می شود از این رو موضوع گارانتی یکی مهم ترین مسائل است.
علاوه بر این موضوع رابطه مکانیک با مشــتری پس از خرید قطعات خودرو است، 
گاهی کالای با کیفیت از ســوی مشتری به تعمیرکار نابلد سپرده شده و در نهایت 
آن قطعه بد یا به اشتباه تعمیر می شود که ممکن است در برخی به خسارات جبران 
ناپذیری تبدیل شــود، از این رو کارشناسان باید تمام دقت خود را در این خصوص 
به کار گرفته و اتحادیه نیز باید با بررســی جوانب کار از سوی کارشناسان از حقوق 

کسبه دفاع کند. 

حمیدرضا نیک آئین نامزد گروه نو اندیشان و پیش کسوتان صنف

کسب اعتماد مردم بالاترین ارزش است
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در ســاختار درونی اصناف که شــامل واحدهای تولیدی، 
توزیعی، خدماتی و فنی اســت به دلیل وجود سازو کارهای 
واقعی )عرضه و تقاضا، مشتری مداری و رقابت پذیی( همیشه 
رونــد کارها رو به جلو اســت. به صورت واضــح واحدهای 
صنفی اعم از فروشگاهی، شرکتی یا کارگاهی تطابق پذیری 
حداکثری دارند و می توانند همواره در مســیر شد کمی و 
کیفی باشند، اما ئدخالت دولت ها به جای نظارت، هدایت و 
تسهیل امور معمولا موجب ایجاد موانع یا حداقل کندی در 

کار اصناف می شود.
اتحادیه ها، انجمن ها و دیگر تشکل های صنفی و اقتصادی 
)مردمی – عمومی( نیز نتوانسته اند در برابر دولت ها کنش و 

واکنش های مناسب داشته باشند، دلیل این امر به دو موضوع 
بر می گردد. 

اول: اصناف معمولا سنتی و زبان غیرکارشناسی دارند 
دوم: دولت ها اجازه نداده اند اصناف تشکل های بزرگ داشته 
باشند تا بتوانند از نخبگان، مشاورین، پیش کسوتان و ظرفیت 

تمام اعضای خود بهره مند شوند. 

اکنون فرصت مناسب فراهم است
اگر در انتخابات پیش رو در صنف بزرگ فروشــندگان لوازم 
یدکی خودرو و ماشین آلات تهران هیات مدیره ای هماهنگ، 
کارآمد و پرانگیزه از ســوی اعضا با رای بالا انتخاب شــوند 
مطمئن باشید در صنف شاهد پیشرفت های مفید و بزرگی 

خواهیم بود. 

اینجانب به عنوان یکی از کســانی که سال ها در صنف لوازم 
یدکی حضور داشــته و پیش از این نیز مورد اعتماد اعضای 
صنف قرار گرفته ام و اکنون با توجه به اعتمادی که در دوره 
قبل به من شد و عضوی کوچکی از هیات مدیره اتحادیه صنف 
بوده ام از همه عزیزان بزرگواران صنف دعوت می کنم در این 

انتخابات حاضر شده و به افراد اصلح رای دهند. 
شرکت در انتخابات دوازدهمین دوره انتخابات هیات مدیره 
صنف از جهات مختلف حائز اهمیت است که صنف ما یکی از 
پر رونق ترین اتحادیه ها را دارد که از نظر تعداد فوق العاده بوده 
و با توجه به تعداد شرکت کننده در انتخابات قدرت چانه زنی 
آن نیز بالاتر رفته و هرچه اقبال نسبت به نامزدها بالاتر باشد 

در نهایت منتخبین مسئولیت بیشتری بر دوش خود احساس 
کرده و تلاش خواهند کرد بالاترین توان خود را به کار گیرند.

حضور در انتخابات دوازدهمین دوره هیات مدیره اتحادیه 
صنف قطعات خودرو این پیام را نیز دارد که ما به دنبال ایجاد 
فضایی برای کسب و کار بهتر بوده و از فضاسازی هایی که علیه 
کسبه خوشنام این صنف با توجه به کالای تقلبی و بی کیفیت 
موجود در بازار است بیزاری جسته و در راستای اصلاح چنین 
وضعیتی و بازگرداندن آن چهره مطلوب در ســطح کشور 

نسبت به این بازار و صنف اقدام کنند. 
ما همه توان خود را به کار گرفتیم و تلاش خود را انجام دهیم 
تا بهترین عملکرد را داشته باشم و هر آنچه در توان داشته ام 
برای حل مشکلات و معضلات صنف و کسبه به کار گرفتم، 
امید است توانسته باشم در حد و توان خود بهترین عملکرد 

را داشته و منشا خیر باشم.

اصناف خواستار رفع موانع نه حمایت

حضورحداکثری ، هیات مدیره  قدرتمند

حسن بشارت نیا 
مدیر مسئول

غلامحسین حمزه
نایب رییس اتحادیه


